

Title (en)

DENTAL IMPLANT.

Title (de)

Zahnimplantat.

Title (fr)

IMPLANT DENTAIRE.

Publication

EP 0587874 A1 19940323 (FR)

Application

EP 93908996 A 19930406

Priority

FR 9204518 A 19920406

Abstract (en)

[origin: FR2689386A1] Implant including internal means (3), (4), (5) suitable for fitting a support element (2) capable of cushioned movement and shaped, in particular, to receive the tooth. The means consist of a cushioning pad (3) lodged in a recess (1a) of the body (1) with a disk (4) positioned thereon having a contact surface (4a) cooperating with the complementary shape (5a) of a locking screw (5) of the support element (2).

Abstract (fr)

L'implant présente intérieurement des moyens (3), (4), (5) aptes à assurer le montage avec capacité de déplacement amorti d'un élément support (2) conformé notamment pour recevoir la dent. Les moyens sont constitués par un coussin amortisseur (3) logé dans un chambrage (1a) du corps (1) et recevant en superposition une pastille (4) avec une surface d'appui (4a) coopérant avec une forme complémentaire (5a) d'une vis de fixation (5) de l'élément support (2).

IPC 1-7

A61C 8/00

IPC 8 full level

A61C 8/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61C 8/0086 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9319688A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2689386 A1 19931008; CA 2110718 A1 19931014; EP 0587874 A1 19940323; WO 9319688 A1 19931014

DOCDB simple family (application)

FR 9204518 A 19920406; CA 2110718 A 19930406; EP 93908996 A 19930406; FR 9300343 W 19930406